
Vážené studentky, vážení studenti, 

nedávno byla otevřena anketa pro hodnocení zimního semestru Akademického roku 2010/2011, které 
se, věřím, zúčastníte opět v hojnějším počtu, než anket předchozích. 

 V říjnu t.r. byla  uzavřena  anketa hodnocení  LS  Akademického roku 2009/2010. Všechny vaše 
kritické připomínky a náměty byly pečlivě roztříděny a poté rozeslány jednotlivým odpovědným 
pracovníkům k dalšímu řešení.  

Opět se ale ukázala u řady připomínek malá znalost studijních předpisů a dalších vnitřních dokumentů 
naší univerzity. Zde bych si dovolil apelovat na nutnost pečlivého studia platných studijních 
a zkušebních předpisů, které jsou pro studenty běžné dostupné. 

Každoročně se objevují také stížnosti na kvalitu vyučujících nebo obsahu nabízených předmětů, 
stejně jako k organizaci studia. Takové připomínky byly předány vedení jednotlivých příslušných fakult 
k dalšímu řešení. 

Pokud byste  potřebovali další informace o hodnotící anketě nebo měli problémy s otevřením okének 
pro hodnocení předmětů,  obraťte  se  prosím s důvěrou  na  paní Ing. Zdenku Černou 
(zdenka.cerna@upce.cz), která svojí kompetentností  pomůže  vyřešit  případné problémy. 

Děkuji všem studentkám a studentům, kteří se dosud do hodnotících anket zapojili a zvu i ostatní 
studující naší univerzity, aby této možnosti využili i pro hodnocení  ZS 2010/2011. 
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